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országgyűlési képvisel ő

Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbel i
választ igénylő kérdést kívánok intézni az Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető
miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez
„Mi lesz veletek szociális dolgozók? Béremelés helyett megvonás” címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

A minap nyilvánosságra került a Komárom-Esztergom Megyei Integrált Szociáli s
Intézmény dolgozóinak címzett levele, melyben felhívja a foglalkoztatottak figyelmét, hogy a
2017-es évtő l növelt mértékű bérminimum után járó illetményemelkedés őket nem érinti .

Az intézmény közlése szerint "a munkáltatói döntésen alapuló illetményrész összegét
csökkenteni szükséges az alapbér növekedésének összegével . Így a járandóság összege
változatlan marad." Habár papírforma szerint jogilag nem kifogásolható a rendelkezés ,
erkölcsi szempontból számos kivetnivalót hagy maga után a fenti eljárás . Az ágazat
bérrendezésének kérdése évek óta várat magára : az elmúlt időszak néhány látszatintézkedésé t
leszámítva semmi kézzelfoghatót nem sikerült kicsikarni a Minisztériumtól . Ezzel szemben
egyre távolabb kerülünk az életpálya-modell bevezetését ől, hiszen a garantált bérmimimum
emelésével egyidejűleg csökkentik a munkáltató által nyújtott illetményeket, így ezzel a
megvonással saját háttérintézményeikben sem tartják be az ígért kompenzációt . •

Tehát amit a kormány az egyik kezével ad, azt a másikkal elveszi . Teszi mindezt
hazánk legrosszabbul fizetett ágazatával, azzal a közel 100 .000 munkavállalóval, akik a z
egyre súlyosbodó szociális helyzet orvoslásán nap, mint nap megfeszítetten dolgoznak.



Mindeközben ezen nélkülözhetetlen szakterület dolgozóinak életszínvonala az esetek 75% -
ban a létminimum szintjét sem üti meg.

Mindezekből kifolyólag kérdezném a miniszter urat, hogyan lehetséges az, hogy a
kormány olvasatában a megvonás béremelést jelent? Mit kívánnak tenni ennek a z
anomáliának a megakadályozásáért ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2017 . 02 . 02 .

Vágó Sebestyén
Országgyűlési képviselő

Jobbik Magyarországért Mozgalom
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